



13 November 2020

**SSCPSPTA Notice No. 6**  
**Parent Seminar**  
**“Be Prepared: The Thriving Adolescent”**

Dear Parents,

For our child will soon enter into a challenging time of adolescence, we parents should be prepared for systemic adolescent issues such as self-image, struggling for independence, mood swings, etc. It is even more so nowadays that we have to be prepared to cope with the rapid changes of the society leading into a very different way of living and the intergeneration modes of learning as well as modes of thinking. We are pleased to have invited **Dr Alman Chan Siu Cheuk, the Principal of Christian Zheng Sheng College**, to conduct a seminar with our parents. Dr Alman Chan has been working as an educator in Hong Kong for three decades. In 1995, having taught at a mainstream secondary school for ten years, he joined Christian Zheng Sheng Association. With his immense experience, he will share with us some interesting insights and tips on how we can be better prepared to embrace our child's teenage years.

**Details are as follows:**

**Date:** 9 December 2020 (Wednesday)

**Time:** 1:00 pm to 2:30 pm

**Venue:** Auditorium, Block G, SSCPS

**Language:** The Presentation and Questions & Answers will be conducted in Cantonese

**Fee:** Free (For SSCPS parents only)

**Enrolment:** Interested parents can enroll and participate in the seminar by choosing ONE of the following two options:

Option 1) Online via Zoom, OR

Option 2) In person at the school Venue

Should you be interested in joining us, kindly ***complete the enrollment form in eClass*** by **23 November 2020 (Monday)**. As the activity is limited to 100 participants via Zoom and 60 seats at the Venue due to social distancing requirements, priority will be given to parents of senior grades if oversubscribed. Please feel free to call Ms. Rita Lok on 9457 2228 if you have any queries.

SSCPSPTA



**家長教師會通告第六號**  
**家長講座**

**「裝備自己：擁抱孩子的青少年時期」**

致各級家長：

為了迎接充滿挑戰性的青少年時期，家長除了要裝備好應付固有的青少年成長問題，例如自我形象，爭取獨立，情緒波動等外，在今日瞬息萬變的社會，我們也意識到生活模式急速轉變，隔代的學習方式及思維模式也截然不同。

我們很榮幸邀請到正生會營運總監及正生書院校長陳兆焯博士，為我們家長進行講座。陳博士在香港進行教育工作超過三十年，他曾於主流中學任教十年，並於 1995 年加入基督教正生會。陳博士會以生動有趣的方式，與我們分享他獨有的觀點及管教辦法，讓我們能裝備好，迎接及擁抱我們孩子的青少年時代。

詳情如下：

**日期：** 二零二零年十二月九日 (星期三)

**時間：** 下午一時至下午二時半

**地點：** 學校 G 座演講廳

**語言：** 此講座及答問時段將以粵語進行

**費用：** 免費 (只限本校家長參加)

**報名：** 有興趣的家長可選擇其中一種的參加辦法：  
參加辦法一：透過 zoom 網上視像會議 (名額 100 人)；或  
參加辦法二：親身到現場 (名額 60 人)

有興趣參加之家長，請於二零二零年十一月二十三日(星期一) 或以前 **填妥 eClass 內之報名表**。由於名額有限，若報名反應熱烈，高年級家長會優先考慮。如有查詢，歡迎聯絡駱秀蘭女士(電話: 9457 2228)。

此致

各家長 台鑒

家長教師會 謹啟

二零二零年十一月十三日